
 

SPØRGSMÅL NR. S 248 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Sundhedsministeren 
Dato: 29. november 2017 
Stillet af: Trine Torp (SF)  

Mener ministeren, at det ligger inden for aftalen om de særlige psykiatriske 
pladser, når en region nedlægger 16 almindelige sengepladser for at etablere 
de særlige psykiatriske pladser?  
(Spm. nr. S 248). 

Begrundelse 

I sagsnr. 17/32671 til regionsrådsmødet den 27. november 2017 i Region 
Syddanmark fremgår, at 5 mio. kr. fra puljen til etablering af særlige pladser i 
psykiatrien skal bruges til at medfinansiere et nyt p-hus på Vejle Sygehus. 
Spørgeren, men også repræsentanter i Region Syddanmarks regionsråd, 
undrer sig over dette, bl.a. fordi der var en del diskussion om, hvorvidt prisen 
på pladserne var retvisende, da man diskuterede oprettelse af pladserne i 
2016-17. 
 
På Folketingets formands vegne 
Lovsekretariatet 

Den 29. november 2017 
 
 
Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på Trine.Torp@ft.dk, 
sfolhk@ft.dk og til Lovsekretariatet 
på lov@ft.dk. 
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